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Supplier Verification for “Baby Bath Aids” 

“婴儿助浴用品”供应商认证 

 

As a supplier of ‘Baby Bath Aids’ you must complete this form and return to us along with test reports and photos as required to 

verify the products to be supplied meet the requirements of Australia’s Mandatory Safety Standard.  These products will not be 

accepted by us or offered for sale until you have provided this verification. 

"婴儿助浴用品 "供应商须填写此表，并将此表连同测试报告和照片一并交回，以证实所提供的产品符合澳大利亚强制性安全标准的要求。 

在您提供该认证前，我方不会接受这些产品，也不会销售这些产品。 

 

It is illegal to supply “‘Baby Bath Aids’ that do not meet the requirements of Australia’s mandatory standard:– 

Error! Use the Home tab to apply ShortT to the text that you want to appear here. (“the Mandatory Standard”). 

供应不符合澳大利亚强制性标准：——消费品(婴儿助浴用品)安全标准2017(以下简称《强制性标准》)要求的"婴儿助浴用品'"是违法的。 

 

By completing this form you are verifying that the products identified in this form comply with the Mandatory Standard. 

填写本表即表示您确认本表中的产品符合强制性标准。 

 

What products must comply? The Mandatory Standard covers device designed to support a baby while the baby is being bathed. 

哪些产品必须符合？强制性标准涵盖了在婴儿洗澡时用于支撑婴儿的设备。 

Examples: 

例如： 

• bath seats浴室座椅 
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• cradles摇篮 

• hammocks吊床 

• recliners躺椅 

• supports支架 

• flotation rings浮圈 

• supports that are accessories for, or integral to, a baby bathtub.婴儿浴缸的附件或整体支架。 

 

Supplier

供应商: 

Company 公司名称: 

Address 地址: 

Telephone 电话: Email 邮箱: 

Product 产

品: 

Please identify all products covered by this form: 

请标明本表涵盖的所有产品 

Authority

负责人: 
Name 姓名: Sign 签名: Date 日期:           /            / 

 

Supplier Verification for “Baby Bath Aids” 

“婴儿助浴用品”供应商认证 

 

Supplier Verification – Please complete all the following 

供应商认证 - 请完成以下所有内容 

Tick if Complies 

勾选符合项 

Complies with Mandatory Standard – Confirm the product complies with the Mandatory Standard. 

符合强制性标准 ——确认产品符合强制性标准。 

□ YES 是 
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Supplier Verification – Please complete all the following 

供应商认证 - 请完成以下所有内容 

Tick if Complies 

勾选符合项 

Labelling– The following warning appears on the bath aid and any packaging: 

标签--助浴用品和任何包装上都有以下警告。 

 

 

WARNING — Children have DROWNED while using bath aids. This is NOT a safety 

device. ALWAYS keep baby within arm’s reach. NEVER leave baby in care of children. 

警告--儿童可 能 在使用助浴用 品时，发生了流泪现象。该 装 置 不 是安全装置， 应

始终将婴儿放在可触及的地方。切勿将婴儿留给儿童照顾。 

 

 

□ YES 是 

• warning is permanently fixed to the baby bath aid  

• 警示语应永久固定在婴儿助浴用品上。 

□ YES 是 

• warning appears in a conspicuous place on the baby bath aid and any packaging (unless the packaging is clear and the 

warning on the bath aid can be seen though the packaging).   

• 警告应出现在婴儿助浴用品和任何包装上的显眼位置(除非包装是透明的，并可以透过包装看到助浴用品上的警告)。  

□ YES 是 

• warning is a contrasting colour to the baby bath aid and any packaging 

• 警告应与婴儿助浴用品及其包装形成鲜明颜色对比。 

□ YES 是 

• warning will be clearly visible to a person when the baby is in the baby bath aid  

• 当宝宝在使用助浴用品时，警告也可以被清楚看到。 

□ YES 是 

• the word ‘WARNING’ is in capital letters and at least 10 mm high.  

• “WARNING” "应大写，高度不低于10毫米。 
□ YES 是 

• the words ‘DROWNED’, ‘NOT’, ‘ALWAYS’ and ‘NEVER’ are in capital letters and at least 5 mm high.  □ YES 是 
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Supplier Verification – Please complete all the following 

供应商认证 - 请完成以下所有内容 

Tick if Complies 

勾选符合项 

• 'DROWNED'、'NOT'、'ALWAYS'和'NEVER'等字样为大写字母，高度不低于5毫米。 

• the remaining words are at least 2.5 mm high.  

• 其余单词高度不低于2.5毫米。 
□ YES 是 

• the safety alert symbol is an exclamation mark at least 13mm high inside an equilateral triangle with a base at least 30mm. 

• 安全警示符号应为一个高至少13毫米的感叹号，位于一个边至少为30毫米的等边三角形内。 

□ YES 是 

Images –Clear images of the product provided showing warning label attached so all text can be read. 

图片 -提供清晰的产品图片，并附上警告标签，以便使用者阅读所有文字。 

□ YES 是 

(images provided) 

提供图片 

Test report – Test report provided that confirms the warning label as attached to the product meets the permanency 

requirements of clauses 7.3.3 or 7.3.4 of ASTM F1967-13 Standard Consumer Safety Specification for Infant Bath Seats 

检测报告--所提供的检测报告，证实产品所附的警告标签符合ASTM 

F196713《婴儿浴椅消费者安全标准规范》第7.3.3或7.3.4条的永久性要求。 

 

□ YES 是 

(test report provided) 

提供检测报告 

 


